
نبیالهعشقیثانی
تحلیلگرمسائلاجتماعی

سفر دو روزه جناب آقای رئـــیسی به کشور روسیه، با 
تمام حواشی و مسائل جانبی آن، جمعه اول بهمن ماه به 
اتمام رسید و ایشان به میهن بازگشتند. هرچند با توجه به 
اینکه برخی حواشی منفی ایــن سفر، در سفر سابق جناب 
آقای قالیباف، رئیس مجلــس شورای اسلامی به مسکو 
نیز تکرار شده بود، جا داشـــت مسئولان وزارت خارجه 
یا تشریفات نهاد ریاست جمهوری، از قبل تمهیداتی را 
می اندیشیدند که اتفاقات آن سفر، دوباره به نوعی تکرار 
نشود. دیدن برخی اتفاقات این سفر از قاب صدا و سیما که 
در دولت جدید، تمام قد، با همه امکانات به عنوان روابط 
عمومی نهاد ریاست جمهوری، همه تلاش و همت خود را 
برای پوشش ضعف ها و مهم جلوه دادن برنامه های سفر به 
کار بست، برای دلسوزان کشور، جای تاسف و تامل دارد. 
علاوه بر ضعف مراسم استقبال و اینکه در فرودگاه حتی 

یک پرچم از جمهوری اسلامی ایران به چشم نمیخورد، 
در مراسم دیدار روسای جمهور دو کشور هم که با فاصله 
حدود پنج متری!! انجام شد، بر خلاف عرف دیپلماتیک 
مراسمی در این سطح، هیچ پرچمی از ایران پشت سر 
رئیس جمهوری کشورمان دیده نشد. در صورتی که در 
مراسم مشابه در همین دوران کرونا، از جمله سفر مقامات 
رژیم صهیونیستی، )بدون بهانه و توجیهات کرونایی(، 
شاهد دیدار های بسیار صمیمی و وجود پرچم های قدی 
دو کشور، در محل مراسم بودیم. تکرار اینگونه حواشی در 
سفرهای خارجی اخیر مقامات کشورمان، متاسفانه نوعی 
تنزّل در رعایت رسوم دیپلماتیک و تشریفات در برخورد 
با مسئولان کشورمان، آنهم مسئولان تراز اول را آشکار 
می سازد. انتظار بحق مردم غیور با فرهنگ و متمدن 
ایران بزرگ آن است که تمهیداتی اندیشیده شود که 
لااقل از تکرار اینگونه موارد در آینده جلوگیری شود. با 
دیدن حواشی سفر جناب آقای قالیباف و ریاست محترم 
جمهوری کشورمان به روسیه، ناخودآگاه به یاد خاطرات 

سفرهای خارجی روسای ...

حرمت اقتدار دیپلماسی و پرچم ایران، از دیروز تا امروز
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     مینو محرز در گفت وگو با»آرمان ملی«:   

میلاد حضرت فاطمه زهرا )س( و روزمادر را تبریک می گوییم
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آرمان ملی: دعوا میان پلیس و خودرو سازان بر 
ســر کیفیت تولید محصولات داخلی ادامه دارد 
و هنوز موضوع باز نشــدن ایربگ های خودروها 
در تصادف مرگبار اصفهان موضوع مناقشــه دو 
طرف است. در اینکه خودروهای داخلی به دلیل 
انحصارگرایی، فاقد کیفیت های لازم هســتند، 

شکی نیست و هر فردی در شبکه های ...

آرمان ملی: بر اساس آخرین آمار منتشر شده 
از ســوی بانک مرکزی در خصــوص تغییرات 
شاخصه های اقتصادی در دی ماه امسال نرخ تورم 
ســالانه با یک درصد کاهش به 42. 4 درصدی 
رسیده و این در حالیست که تورم نقطه به نقطه 
با رشد 0. 7 درصدی به 35. 9 درصد رسیده است 
در واقع در گزارش بانک مرکزی یکی از مهم ترین 

دلایل رشد نرخ تورم نقطه به نقطه علاوه بر ...

آرمان ملی: اشتغال زایی موضوع مهم در اقتصاد 
ایران و از وعده های هــم رئیس جمهوری و هم 
وزیرکار بوده است، هرچند که وزیرکار در جلسه 
ســوال از او در مجلــس دربــاره فعالیت هایش 
در عرصه اشــتغال زایی ایــن وزارتخانه را صرفا 
هماهنگ کننده در حوزه اشتغال معرفی کرد و 
با وساطت رئیس مجلس هم شش ماه سرکارش 

ماند تا برای سوالات نمایندگان جواب بیاورد! ...

 گزارش »آرمان ملی« از بحران جدیدی 
به نام آمارسازي :

آمارسازي دوره 
احمدي نژاد را تكرار نكنيد

     آمار واقعی بیکاران 5.5 است 
نه 2.3 میلیون!

 »آرمان ملی« از اثرات سهم بالای اجاره بها 
در نرخ تورم گزارش می کند: 

 پيش بيني افزايش 
اجاره بها در 2 سال آينده

     جبران عقب ماندگی اجاره 
از قیمت ملک

گزارش»آرمان ملی« درباره خودروهای 
بی کیفیت و تهدید جان مردم: 

مناقشه كيفيت خودرو 
نماينده را رد صلاحيت كرد!

   رئیس سابق پلیس راهور: 
 در کشور ما، دولت نماینده 
خودروسازان است، نه مردم

رئیس جمهور در جلسه ستاد ملی مقابله با کرونا:

 یادداشت 2

مراقب باشیم پوتین دورمان نزند 
نعمتاحمدی

حقوقدان

همین صفحه

همین صفحه

سخــــن روز
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در پی ادامـــه مذاکرات وین طی روزهای اخیر، خبری 
مربوط به توافق موقت از سوی آمریکایی ها اعلام شد که 
ظاهرا در پی پیشنهاد روس ها به ایران و البته با اطلاع 
آمریکایی ها انجام شده است. این بدان معناست که روس ها 
با هماهنگی و رایزنی با آمریکایی ها طرح توافق موقت را 
ارائه داده اند که مربوط به الان نیست و ماه هاست که در 

مورد این مسئله صحبت می شود. ...

توافق موقت به مصلحت کشور نیست

همین صفحه

سیدحسنموسویچلک
رئیسانجمنمددکاراناجتماعیایران

یکی از دغدغه های جدی در کشور موضوع آسیب های 
اجتماعی است. نوع نگاه ما به آسیب های اجتماعی در ادوار 
مختلف متفاوت بود. در مقطعی رویکرد غالب، برخوردهای 
قهری و انتظامی بود. یک مقطعی هم بی تفاوت بودیم. 
مدت طولانی اصلا پرداختن به آنها خیلی اگر نگوییم 

غیرمجاز بود ولی یک چیزی در ...

آسیب های اجتماعی را نباید فوری حل کرد

جاویدقرباناوغلو
تحلیلگرمسائلبینالملل
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کارشناسان در گفت وگو با »آرمان ملی« سفر رئیس جمهور به روسیه را بررسی کردند:

انتقادهاي صریح نسبت به برخورد روس ها
حشمت ا... فلاحت پيشه در گفت وگو با »آرمان ملی«:  تنها نكته اين سفر ميز بلندی بود که هيچ سندی روی آن قرار نداشت

 تاثیر و اهمیت 
 تزریق واکسن و 
 دریافت دوز سوم 
تبیین شود

هزینه درمان سرطان بیش از بیماری آدم می کشد

سرطان از جملــه ترس آورترین بیماری ها است زیرا سالیانه 
میلیون ها نفر را در ایران وجهان به کام مرگ می فرستد، سرطان در 
اثر رشد وتکثیر نا بجای سلول ها ایجاد می شود و به دلیل نداشتن درد 
و نشانه آشکار در آغاز ابتلا، شناخته نمی شود و بیماران زمانی متوجه 
بیماری می شوند که مدت زیادی از بیماری شان گذشته وتوسعه پیدا 
کرده است، به همین دلیل تلفات انسانی بسیار زیادی دارد. سازمان 
بهداشت جهانی چهارم فوریه هر سال را که امسال مصادف با پانزدهم 
بهمن است به عنوان روز جهانی سرطان نامگذاری کرده است تا توجه 
مسئولان کشورها، متولیان امور بهداشت ودرمان، متفکرین جامعه 
مدنی، فرهیختگان، ارباب رسانه ها، شبکه های اجتماعی، خیرین 
ونیکوکاران ودیگر آحاد جامعه را به این بیماری بسیار خطرناک جلب 
کند، بیماری که دومین علت مرگ ومیر انسان ها بعد از بیماری های 
قلبی وعروقی است. در ایران از اول تا هفتم بهمن ماه به مناسبت 
هفته سرطان برای اطلاع رسانی و پیشگیری از سرطان کمپین ها 
ومراسمات متعددی توسط وزارت بهداشت و تشکل های غیردولتی 
از جمله شبکه سرطان و موسسه های خیریه حوزه سرطان برگزار 
می شود که از عموم رسانه ها به خصوص رسانه ملی انتظار می رود با 
اطلاع رسانی عمومی سهم خود را در این مهم به انجام رسانند. آژانس 
بین المللی تحقیقات سرطان اعلام کرده که در جهان سالیانه بیست 
میلیون نفر به بیماری سرطان مبتلا می شوند که حدود ده میلیون نفر 
آنها فوت می کنند. دکتر مطلق رئیس اداره مبارزه با سرطان می گوید 
در ایران سالیانه حدود ۱۱2هزار نفر به بیماری سرطان مبتلا 
می شوند که در صورت تشخیص زودهنگام، بیشتر آنها قابل درمان 
هستند و اضافه می کند، بیماری سرطان در کشور رو به افزایش است 

ادامه  صفحه 12به طوری که در پانزده سال آینده۸0درصد...
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      در بازگشایی مدارس و دانشگاه ها تجدیدنظر شود
      امُیکرون همه افراد یک جمع را مبتلا می کند

     مراجعه به بیمارستان ها در حال شدت گرفتن است

گفت وگوهای  آرمان ملی                                                

حمید درخشان:

 محکمه فوتبال 
صفحه 11در خواب است 

امیرعلی ابوالفتح :

 رابطه روسیه با غرب به مراتب 
صفحه 3بیشتر از رابطه با ایران است

یاد                                               د                                               اشت های آرمان ملی                                                
سر مقاله :  عبدالرضا فرجی راد

 تم سیاسی سفر به روسیه 
بیش از اقتصادی

محمد فاضلی

   گزارش ملی حادثه پلاسکو 
چه شد؟ 

فربد زاوه

 لغو تحریم ها و احیای برجام 
صفحه2به کجا رسید؟

صفحه2

صفحه6

آسیب های اجتماعی را نباید فوری حل کرد

یکی از دغدغه های جدی در کشور موضوع آسیب های اجتماعی 
است. نوع نگاه ما به آسیب های اجتماعی در ادوار مختلف متفاوت 
بود. در مقطعی رویکرد غالب، برخوردهای قهری و انتظامی بود. 
یک مقطعی هم بی تفاوت بودیم. مدت طولانی اصلا پرداختن به 
آنها خیلی اگر نگوییم غیرمجاز بود ولی یک چیزی در همین حد 
بود و در حد رتق و فتق امور کار انجام می شد. در یک مقطع زمانی 
تلاش بر این شد که آسیب های اجتماعی را به عنوان یک واقعیت 
اما واقعیتی تلخ بپذیریم و اقداماتی هم در ادوار مختلف انجام شد. 
اما به رغم همه این اقدامات متوجه این هستیم که آسیب های 
اجتماعی نگرانی جدی در کشور ایجاد کرده و روندی رو به افزایش 
دارد، تنوع بیشتری دارد، به درون خانواده ها رسوخ پیدا کرده و زنان 
و جوانان را هم درگیر کرده. به ویژه این روزها که فضای مجازی 
تاخت و تاز بیشتری در میان مردم دارد حتی در سنین بسیار 
پائین، حتی در پیش دبستانی ها که از فضای مجازی برای آموزش 
و غیره استفاده می کنند، به مراتب این نگرانی بیشتر شده است. در 
دولت های مختلف هم یا با سیاست گذاری ها و برنامه ریزی هایی که 
انجام می شد، تلاش حداقلی به این معنی که واقعا به اندازه نیاز هیچ 
موقع به آسیب های اجتماعی توجه نشد را داشتیم. هیچ موقع به 
کنترل و کاهش آسیب های اجتماعی آنگونه که باید و آنگونه که 
اهمیت داشت، توجه نشد. همیشه آسیب های اجتماعی در حاشیه 
سیاستگذاری ها و برنامه ریزی ها بود چون جذابیتی نداشت. چون 
ظهور و بروز آسیب های اجتماعی در هر جامعه ای نشانه ناکارآمدی 
آن جامعه، ساختارها و سازمان ها برای تحقق آن زیست اجتماعی 
خوب برای مردم است. طبیعتا دولت ها هم خیلی علاقه مند به 
پرداختن به این موضوع نبودند و نیستند و می دیدیم هرازچندگاهی 
که اگر آمار یا تحلیلی به ویژه در سازمان های دولتی ارائه می شود، 
معمولا مسئولان مورد عتاب و خطاب قرار می گرفتند که چرا این 
حرف ها را زدید، چرا این اطلاعات را دادید و همیشه راجع به این 
موضوع این حساسیت ها و غلبه نگاه سیاسی و امنیتی وجود داشت 
که این نوع نگاه بسیار هم برای امنیت اجتماعی، نگاه خطرناکی 
است. چون امنیت اجتماعی پایدار با افزایش سرمایه اجتماعی که 
یکی از مولفه های مهم در تحقق امنیت اجتماعی پایدار است، تحقق 
پیدا می کند و افزایش سلامت اجتماعی می تواند تحقق بیشتری پیدا 
بکند. اما این روزها دوباره صحبت از حل فوری آسیب های اجتماعی 
است. من به عنوان کمترین کارشناس در این حوزه اتفاقا اعتقاد دارم 
که آسیب های اجتماعی را نباید فوری حل کرد و دلیل دارد. چون 
آسیب اجتماعی یک شبه به وجود نیامده که یک شبه بخواهد از بین 
برود. وقتی می گوییم آسیب اجتماعی باید فوری حل شود، پشت مان 
می لرزد از این بابت که دوباره نگاه بگیر و ببند و جمع کردن و به 
حصار بردن را شاهد باشیم. معلوم است که در چنین شرایطی، هیچ 
اتفاقی نمی افتد. ما اگر قرار است آسیب های اجتماعی را مدیریت 
کنیم؛ کنترل کنیم که گام اول کنترل روند وضعیت موجود است و 
بعد اگر همه شرایط فراهم باشد، تعیین کننده های موثر بر افزایش 
آسیب های اجتماعی نقش شان کمرنگ تر و تعیین کننده های 
محافظ بیشتر شود. آنوقت می توانیم امیدوار به کاهش باشیم. لذا 
حتی کنترل روندش هم با این شرایط خیلی قابل تصور نیست تا چه 
رسد که قرار باشد آسیب های اجتماعی فوری حل شود یا به صفر 

برسد. اینها...

سیدحسنموسویچلک
رئیسانجمنمددکاراناجتماعیایران

در پی ادامه مذاکرات وین طی روزهای اخیر، خبری 
مربوط به توافق موقت از سوی آمریکایی ها اعلام شد که 
ظاهرا در پی پیشنهاد روس ها به ایران و البته با اطلاع 
آمریکایی ها انجام شده است. این بدان معناست که 
روس ها با هماهنگی و رایزنی با آمریکایی ها طرح توافق 
موقت را ارائه داده اند که مربوط به الان نیست و ماه هاست 
که در مورد این مسئله صحبت می شود. موضوعی که از 
دور جدید مذاکرات که دولت جدید از سر گرفته، مطرح 
شده و به علت مواضع سرسختانه از طرف ایران مطالبات 
حداکثری را در پی داشته است. از آن طرف هم پیش بینی 
می شد که شاید آمریکایی ها مواضع شان تندتر شده 
بود،ایده توافق موقت را مطرح کردند. درحقیقت مبنای 
توافق موقت بر این است حالا که نمی توان به احیای 
برجام به این زودی ها دست پیدا کنند، در قالب یک توافق 
موقت بین ایران و آمریکا، ایران قسمتی از تعهداتی که 
در برجام بوده را عملی کند و احتمالا هم تمرکز روی 
توقف 60درصد و 20درصد و تعیین تکلیف ذخایر ایران 
است. در قبال آن هم احتمالا یکسری گشایش ها از سوی 
آمریکایی ها پیشنهاد شود که گام اول است. گشایش هایی 
نظیر آزادسازی پول های بلوکه شده ایران و احتمالا باز 
کردن یک مقدار فروش نفت ایران و نه همه آن و یا برخی 
اقداماتی که در حوزه های کشتیرانی است که تا جزئیات 
آن مشخص نشود، قابل گمانه زنی نیست. به یاد دارم طی 
ماه های گذشته که یکی از روزنامه ها این موضوع را به بحث 
گذاشت و چند نفر از کارشناسان شرکت کرده بودند، 
اشاره کردم که توافق موقت به نفع ایران نیست و باید روی 
مسئله احیای کامل برجام تمرکز کنیم. همان طور که در 
سال 20۱5 توافق شده بود و هر دو طرف به تعهدات خود 

براساس برجام برگردند و به آن عمل کنند. علت مخالفتم 
نه به خاطر اینکه ما چه می دهیم و چه می گیریم که البته 
مسئله مهمی است ولی مهمتر از آن اینکه به دست 
خودمان توافقی که بعد از 22 ماه مذاکرات بسیار فشرده 
به دست آوردیم و مورد تایید سازمان ملل قرار گرفت و 
قطعنامه 223۱ را در پی آن داشتیم و همه طرف ها هم 
آماده اجرا بودند. و با بدعهدی آمریکایی ها و خروج ترامپ 
از برجام به دست انداز افتادن برجام را منجر شد. والا ما تا 
مدت های مدیدی بعد از خروج ترامپ از برجام و تا هنوز 
هم در برجام مانده ایم ولی زمانی که دیدیم هیچ راه چاره ای 
نداریم، با مطلع کردن طرف های مقابل براساس مفاد برجام 
یکسری اقدامات در قالب پروتکل هایی که قبلا تعهد داده 
بودیم، انجام دادیم. الان هم علت اینکه آمریکایی ها به این 
قضیه شیفت می کنند این است که نگران مسئله کاهش 
گریز هسته ای ایران هستند که برای آمریکایی ها مهم 
است که به چند هفته یا چند ماهی رسیده است و در برجام 
حداقل یک سال پیش بینی شده بوده که آمریکایی ها در 
چارچوب عدم اشاعه و هدفی که در برجام دنبال می کردند 
که ایران بتواند به تکنولوژی هسته ای دست پیدا کند 
را مهار کنند. ولی به خاطر حماقتی که ترامپ کرد و با 
توانایی های علمی که داشتیم به این نقطه رسیدیم و برای 
ما به تعبیری این است که ضررهایش را دیدیم و باید از 
منافعش استفاده کنیم. یعنی به عنوان یک ابزار چانه زنی 
است و آمریکایی ها به شدت مهار ما را دنبال می کنند. اما 
اگر قرار است ما به عقب برگردیم، آمریکایی ها هم باید به 
عقب برگردند که همان بازگشت به برجام 20۱5 است. 
علت مخالفتم که عنوان می کردم توافق موقت به مصلحت 
ایران نیست، این موضوع است وگرنه اگر ایران و آمریکا 
به توافق 20۱5 بازگردند در اینصورت نباید غنی سازی 
60درصد داشته باشیم و 20درصد هم در مقداری که در 
برجام پیش بینی شده، باشد. بنابراین در یک چارچوب 

کلی توافق موقت را به نفع...

توافق موقت به مصلحت کشور نیست

سفر دو روزه آقای رئیسی و نحوه استقبال و برخورد ولادیمیر 
پوتین با هیات ایرانـــی، آن میز بیضی شکل که فاصله بین 
رئیس جمهور کشورمان و آقای پوتین را از رعایت حد اجتماعی 
که برای ویروس کرونا در نظر می گیرند هم دورتر قرار دادند. 
برادرانی که نه محرمانه بلکه کاملا روشن و بی تعارف در شش 
قطعنامه فصل هفتمی منشور ملل ایران را به همراه روسیه 
در سیبل تهاجم و حمله جهانی قرار دادند و اگر نبود همکاری 
و کمک غرب و مدیریت تیم مذاکره کننده با گروه ۱+5 که با 
مذاکرات نفس گیر دوساله سایه جنگ را از سر مردم ایران دور 
کردند، درحالی که به گفته محمدجواد ظریف، لاوروف وزیر 
امور خارجه روسیه با قیافه یخ زده اش که در طول مذاکرات 
سنگ اندازی می کرد، تا جایی به جدال لفظی بین ظریف و 
لاوروف که به تو هیچ ربطی ندارد، منجر شد. باز هم گلی به 
جمال غربی ها که چون خسته از جنگ در منطقه خاورمیانه 
بودند و با وضع انرژی های فسیلی در آینده که اهمیت نفت را در 
مقابل انرژی های پاک از دست رفته می بینند و نخواستند درگیر 
جنگی دیگر اینبار با کشور قدرتمند و پرجمعیت ایران بشوند، 
راه مذاکره را به رغم سنگ اندازی طرف روسی در پیش گرفتند. 
روس ها در رابطه با ایران به مشروطه خود رسیدند. سهم بازار نفت 
و گاز ایران را در بازار اروپا و جهان از آن خود کردند و به اصطلاح 
شرکت در برنامه هسته ای ایران با دریافت میلیاردها دلار کلاف 
سردرگم هسته ای را بر دست و پای کشورمان در جامعه جهانی 
بستند و در زمینه نظامی موافقت با نصب سامانه اس 300 را به 
ایران به بهانه های مختلف تحویل ندادند درحالی که ترکیه از 
سامانه اس 400 روسیه سود می برد. برادران چینی جای خود 
دارند. بی سر و صدا موریانه وار آمده اند تا بمانند و ما نمی دانیم 
برابر قرارداد 25 ساله تا کجا اجازه ورود و حضور دارند. برگردیم 
به طرف روسی. ضرب المثلی داریم که می گوید آدم عاقل از یک 
سوراخ دوبار گزیده نمی شود. به روس ها اعتمادی نیست؛ چه 
تزار، چه کمونیست و چه جناب پوتین. متوجه فریب دوباره 
روس ها باشیم. فریبی که در زمان اهدای نسخه عینی قرآن، یکی 
از سایت ها نوشته بود، قرآنی که والی شام از مقر خلافت بنی امیه 
در ابتدای به خلافت رسیدن عثمانی ها به سلطان سلیم عثمانی 
داده بود و پس از آن به عباس میرزا و پس از آن به حاکم گنجه 
به خاطر ایستادگی در برابر تجاوز روس ها، متعاقب با آن مبحث 
اشغال مناطق شمالی ایران توسط روس ها به انتقال این نسخه 
خطی به مسکو، یادآور کشمکش و درگیری بین روسیه تزاری 
و ایران قاجار بوده است و اساسا انتقال این نسخه قرآن به مسکو 
صرفا به خاطر اشغال شهرهای ایرانی توسط روسیه تزاری بوده 
است و در نهایت اگر از دیدی نماد شناسانه و تحلیلی انتزاعی به 
موضوع نگاه کنیم، شاید بتوان این طور تحلیل کرد که روس ها 
با تقدیم این نسخه خطی خدمت رهبر انقلاب اسلامی ایران 
اعلام کردند اگر زمانی این قرآن به دلیل تجاوزگری روسیه تزاری 
به مسکو منتقل شد، امروز ایران اسلامی آن قدر در سیاست 
بین المللی جایگاه دارد که این نسخه به ایران تحویل شود. 
دوستان و همراهان رئیس جمهور به مسکو و دیدار با پوتین، باور 
کنید نگاه بدبینانه روسیه با حرکتی که نسخه عینی به جای قرآن 

نسخه اصلی، بیشتر و بیشتر شد. 

مراقب باشیم پوتین دورمان نزند 

نعمتاحمدی
حقوقدان

جاویدقرباناوغلو
تحلیلگرمسائلبینالملل

رضاسلیمانی
تحلیلگرمسائلسیاسی
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صفحه 6

سفر دو روزه آقـــای رئیسی و نحوه استقبال و برخورد 
ولادیمیر پوتین با هیات ایرانی، آن میز بیضی شکل 
که فاصله بین رئیس جمهور کشورمان و آقای پوتین را 
از رعایت حد اجتماعی که برای ویروس کرونا در نظر 
می گیرند هم دورتر قرار دادند. برادرانی که نه محرمانه 

بلکه کاملا روشن و بی تعارف در شش ...

 از تلاش های خزعلی 
تا پالس مثبت آیت ا... علم الهدی

زنان یک گام 
نزدیک تر به 

سکوهای آزادی

صفحه  2

 »آرمان ملی« روند مذاکرات احیای برجام 
را بررسی می کند:

چالش برسر توافق 
موقت و دائم

 میخائیل اولیانوف: 
 زمان بندی نباید تعیین کننده 

نتیجه مذاکرات وین باشد

صفحه 3

آرمان ملی: ســخنان آیت ا...علم الهدی 
درباره حجاب زنــان در نمــاز جمعه اول 
به همن ۱400 مشــهد اگرچه بخش های 
انتقــادی داشــت و گفته هایــش درباره 
بدحجابان خبرساز شــد اما برای اولین بار 
یک پیام روشن از علمای بزرگ کشور داشت 
درباره مســئله ورود زنان به ورزشــگاه ها. 
سال هاســت که مســئله ورود زنــان به 
استادیوم های ورزشی به عنوان یک چالش 
پیش روی ورزش ایران وجود دارد. از سال 
۸4 که محمود احمدی نــژاد پس از حضور 
محدود دختران علاقه مند بــه فوتبال در 
جشن صعود تیم ملی به جام جهانی آلمان 

ابلاغ کرد ورود زنان به ورزشگاه ها آزاد ...
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